
Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä    
 
Roinilan päiväkoti    
 
Kokous 30.8.2024 klo 13:00-13:45 Teams-kokous 
    
Kutsuttu/Osallistujat:     
 
Riitta Katajamaa, sisäilma-asiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri (poistetaan jakelusta) 
Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri 
Ellen Pruikkonen, varhaiskasvatusyksikön johtaja 
Hanne Järvinen, varajohtaja 
Johanna Niemi, henkilöstön edustaja 
Pia Gummerus, terveystarkastaja 
Anssi Isola, tekninen isännöitsijä (poistetaan jakelusta) 
Markku Kaarlejärvi, työsuojeluvaltuutettu (poistetaan jakelusta) 
Mia Mountraki, työsuojeluvaltuutettu 
Anne Lindfors, työterveyshoitaja 
Juhani Suomilammi, huoltajien edustaja 
 
    
Muistio 
  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat  
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 
 

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus 
 

a. Työterveydenhuolto   
Ei paikalla 
 

b. Esimiehen tieto  
Kaikki pääosin hyvin, vasta vähän aikaa vietetty Saviahossa. Viemärihajua esiintynyt 
ajoittain, kiinteistönhuolto käynyt selvittämässä asiaa. Yksittäisiä kommentteja 
tunkkaisesta sisäilmasta, ei kuitenkaan ilmoituksia esihenkilölle.  
 

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet 
 
a. Tutkimukset 
Ei lisätutkimuksia Roinilan tai Saviahon kiinteistössä. 
 

b. Korjaukset 
Roinilan kiinteistön korjaustyö alkanut purkuvaiheella 19.8. ja työ on edistynyt 
aikataulussa. Työllä on myös ulkopuolinen valvoja. Purkuvaiheen jälkeen 
“tuuletusvaihe” sekä laadunvarmistusmittaukset, jonka jälkeen aloitetaan uusien 
pintojen rakentaminen. Esitettiin valokuvia työmaalta valvontaraportista. 
 

c. Käyttäjät-toiminnan järjestely 

Käyttäjiä tiedotetaan korjausten edistymisestä ja takaisin muuttamisesta, kun 
tarkemmat aikataulut ovat selvillä. 



 
4. Muuta 

Kysymys päiväkodilta: missä vaiheessa Roinilan pihan aurinkosuojaukset ovat? 
Selvitetään ja ilmoitetaan päiväkodin johtajalle missä vaiheessa asia on. 
 

5. Viestintä 
Korjausten alkamisesta on tiedotettu päiväkodille sekä Tuusulan sisäisiin kanaviin 
26.8. Tiedotetaan urakan etenemisestä, kun tiedetään aikatauluista tarkemmin. 
Selvitetään mahdollisuus työmaakäyntiin henkilökunnalle. 
 

6. Seuraavan kokouksen sopiminen 
Seuraavissa sisäilmatyöryhmän kokouksissa tullaan seuraamaan korjausten 
edistymistä ja Saviahon kiinteistön tilannetta.  
 
Seuraava kokous 1.11.2024 klo 13 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 13:33 
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